
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

Nr 1/2025 w dniu 14.01.2025 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:30 zakończono o godz. 15:30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

 Krystyna Urbańska 
Przewodnicząca Komisji 

obecna 

2 2. 
3  

Michał Liske 
Wiceprzewodniczący Komisji 

Obecny 

4 3. 
5  

Ewa Roman 
Sekretarz Komisji 

                                       

nieobecna 

4. 
 

Wicher Łucja 
Członek Komisji 

obecna 

5.   
 

 

6.  
 

 

      7.  
 

 

     8.   

      9.   

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Ewa Roman 
 
2.______________________________ 

 
3.______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Iwona Brudz – Dyrektor Bursy nr 1 w Wągrowcu 
 
2. Aneta Leszczyńska – Główna Księgowa 

 
3. _____________________________ 



 
 
 

6 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie 
1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji 
1.3. Przedstawienie informacji o funkcjonowaniu i wykonaniu budżetu za 

2024 rok przez Bursę Szkolną nr 1 w Wągrowcu 
1.4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji 
1.5. Zakończenie posiedzenia 

 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
___________________________BRAK_________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
3.1 Przewodnicząca Komisji powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie 
Komisji które odbyło się w Bursie nr.1 w Wągrowcu 
3.2 Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia , który został 
jednogłośnie przyjęty. 
3.3 W tym punkcie posiedzenia głos zabrała Pani Dyrektor Bursy nr.1 Iwona 
Brudz , która przedstawiła wyczerpująco funkcjonowanie Bursy nr 1 oraz 
wykonanie budżetu za 2024 rok przez Bursę Szkolną nr 1 w Wągrowcu. W tym 
temacie głos zabrała też Pani Główna Ksiegowa Aneta Leszczyńska. 
Przedstawione informacje stanowią załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. Po 
przedstawieniu informacji przez Panią Dyrektor Radni przystąpili do zadawania 
pytań. 
1. Radny Michał Liske zapytał o cenę obiadu w bursie 
2. Radna Krystyna Urbańska zadała następujące pytania : 
– Jednorazowo ile jest miejsc w bursie ? 
– Kto występuje o zmianę stawek za zakwaterowanie i wyżywienie ? 
– Ilu opiekunów i jakie kwalifikacje posiadają pełniąc dyżur nocny ? 
– Jak wygląda przepływ gotówki za opłaty za pobyt w bursie ? 
– Jakie jest zachowanie młodzieży i czy są jakieś problemy ? 
 
 



Pani Dyrektor odpowiadając na to pytanie powiedziała , że największy problem 
jest z podawaniem leków młodzieży, które mają je przepisane przez lekarzy 
psychiatrów . Radna Łucja Wicher zasugerowała o pielęgniarce która była by 
kompetentna do podania tych leków. 
 
 
Na wszystkie pytania wyczerujacych odpowiedzi udzieliły Pani Dyrektor i Pani 
Główna Księgowa. 
 
3.4 Członkowie Komisji po zapoznaniu się z protokołem z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej nr 10 /2024 jednogłośnie przyjęli  w/w protokół . 
3.5 Przewodnicząca podziękowała wszystkim obecnym za udział w 
dzisiejszym posiedzeniu. Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 

BRAK 
 

 
5.2   Opinie 
 
__________________________________BRAK__________________________ 

      5.3  Stanowiska 
 
__________________________________BRAK__________________________ 
 
5.4   Wnioski 

BRAK 
_______________________________________________________________ 

 
 
 

 
 

 
 

     Protokołowała :                                              Przewodnicząca     Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
    /Łucja Wicher /                                                           / Krystyna Urbańska  / 

 


